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Zapytanie 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 W uzupełnieniu do pisma o  nr 4239,  zwracamy się z zapytaniem na jakim etapie jest 

inwestycja rowerowa „Budowa trasy rowerowej na odcinku od istniejącej trasy rowerowej 

w rejonie stacji Trynek do ul. Kujawskiej w Gliwicach. 

Prosimy o udzielenie następujących informacji: 

a. Czy gotowy jest już projekt budowlany? Jeżeli nie, to na kiedy szacowane jest ukończenie 

prac projektowych? Jeżeli tak, to kiedy zostało wydane pozwolenie na budowę i do kiedy 

jest ważne? 

b. Kiedy planowane jest ogłoszenie postępowania na wykonanie prac budowlanych? 

c. Jaki jest przewidywany czas trwania prac budowlanych? 

d. Jaki jest szacunkowy koszt budowy? 

 

 Z wyrazami szacunku  

Agnieszka Duda 

Kajetan Gornig 


